

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 20-26/6/19

Prayer items 3rd week of June

1. Pray for the peace and democracy of Hong Kong. Pray for the hearts of Hong Kong citizens, to have clear direction in protecting their rights. Pray for wisdom for leaders and Politicians in making right decisions.
2. Pray for the investigation of sex scandal in Malaysia political arena lately. Pray for the investigation team to be effective in finding out the truth and bring things to an end. Pray against personal agenda behind this scandal and protection for those who are pure in hearts.
3. Pray for the economy challenge of Malaysia, affected by China-US trade war which caused RM to drop, and weakening of internal trading. Pray for the government to have the vision and complete plan in strengthening the economy of this nation.
4. Pray for the Attorney General and Chairperson of MACC Malaysia. Pray for strength for them to overcome challenges in their works. Pray for guidance and protection from God upon them.

卫理公会以萨迦守望者 20-26/6/19

六月第三个星期的祷告事项

1. 为香港的和平与民主祷告。求主保守民众的心，为社稷守望有明确的方向。求主指引行政和执法单位做事有智慧，且经深思熟虑。
2. 为政坛男男性爱风波的调查工作祷告。求主指引调查单位，能有效的做全面和正确的彻查工作，以至真相大白，终止图谋不轨者的阴谋，保护真正受伤受威胁的人。
3. 为国家面对的经济挑战祷告。外围的经济问题(中美贸易战)，马币疲弱，以及内部经济挑战(商品价格滑落)都带来直接的影响，求主保守政府在策划和整顿的事情上有远见，有效果，有毅力。
4. 为总检长，总警长和反贪会主席祷告。他/她们皆面对着严峻的挑战，求主加添他/她们，有主的指引做事，有主的保护生活，有主的平安出入。

Isakhar Pengawal Methodist 20-26/6/19

Doa minggu ketiga Jun

1. Berdoa untuk perdamaian dan demokrasi di Hong Kong. Mintalah Tuhan untuk menjaga hati orang-orang dan mempunyai arahan yang jelas bagi melindungi masyarakat. Meminta Tuhan untuk mengarahkan lembaga administrasi dan penegak mempunyai kebijaksanaan dan matang pemikirannya.
2. Berdoa untuk investigasi skandal seks di arena politik Malaysia belakangan ini. Berdoalah agar tim investigasi efektif dalam menemukan kebenaran dan mengakhiri semuanya. Berdoalah melawan agenda ini dan perlindungan bagi mereka yang murni hatinya.
3. Berdoa untuk ekonomi Malaysia. Ekonomi Malaysia yang dipengaruhi oleh perang dagang China-AS yang menyebabkan kadar RM turun, dan melemahnya perdagangan internal. Berdoalah agar pemerintah memiliki visi dan rencana lengkap dalam memperkuat perekonomian bangsa ini.
4. Berdoa untuk Ketua Pemeriksa, Ketua Sarjan dan Pengerusi Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia. Berdoalah supaya mereka memperoleh kekuatan untuk mengatasi tantangan dalam pekerjaan mereka. Berdoalah untuk bimbingan dan perlindungan dari Allah kepada mereka.